
                                                                                                                  ПО-73/ 29.08.24г. 

                                                                               

 

ПИТАНЕ 

от Иван Иванов – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.08.2024 г. 

 

 

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински съвет 

Габрово имам питане относно пешеходен мост, находящ се над река Янтра в района между 

„Машинния завод“ и изградената неотдавна „Крайречна зона“ в близост до „Шиваров мост“.  

Граждани от квартала сигнализираха, че въпросния мост е в доста нестабилно състояние 

и при преминаване декинг настилката се клати и е възможно в един момент част от моста да 

пропадне. 

Същевременно от източната страна на моста състоянието на района е много лошо – 

разбита настилка на пътеката към моста, разклатен и нестабилен парапет, непочистена 

растителност около пътеката. В тази част няма никакво осветление и в тъмната част на 

денонощието е доста рисково преминаването в района. Трябва да се отбележи, че въпросното 

съоръжение се ползва в голяма степен от деца, които учат в близкото училище „Неофит 

Рилски“. А учебната година ще започне след две седмици! 

 Въпросите ми към вас са следните:  

 1. Какво ще предприеме общината по инспектиране и укрепване на моста ? 

 2. Кога ще бъде облагороден и обезопасен района от източната страна на моста и 

монтирано осветително тяло? 

 Благодаря предварително за отговорите! 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

                                                                                                    ПО- 73/ 26.09.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО 

 

 

О Т Г О В О Р 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н ИВАН ИВАНОВ  

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО НА 29.08.2024 Г. 

 

  

Уважаема г-жо Христова, в качеството ми на общински съветник в Общински 

съвет Габрово имам питане относно пешеходен мост, находящ се над река Янтра в 

района между Машинния завод“ и изградената неотдавна „Крайречна зона“ в близост 

до „Шиваров мост“.  

Граждани от квартала сигнализираха, че въпросния мост е в доста нестабилно 

състояние и при преминаване декинг настилката се клати и е възможно в един момент 

част от моста да пропадне. 

Същевременно от източната страна на моста състоянието на района е много лошо 

– разбита настилка на пътеката към моста, разклатен и нестабилен парапет, 

непочистена растителност около пътеката. В тази част няма никакво осветление и в 

тъмната част на денонощието е доста рисково преминаването в района. Трябва да се 

отбележи, че въпросното съоръжение се ползва в голяма степен от деца, които учат в 

близкото училище „Неофит Рилски“. А учебната година ще започне след две седмици! 

Въпросите ми към вас са следните:  

1. Какво ще предприеме общината по инспектиране и укрепване на моста ? 

2. Кога ще бъде облагороден и обезопасен района от източната страна на моста и 

монтирано осветително тяло? 

Благодаря предварително за отговорите! 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ИВАНОВ, 

 

В отговор на поставените от Вас въпроси Ви уведомявам, че в описания от Вас 

район са извършвани благоустройствени действия по проект: “Благоустрояване на част 

от ЦГЧ на Габрово и реконструкция на кръстовище Шиваров мост“. Реновирането на 

пасарелката е част от проекта, като за целта е направено конструктивно обследване от 

проектант конструктор с пълна проектантска правоспособност. Към настоящия момент 

е направен оглед на пасарелката и парапета към нея от експерти към Община Габрово 

и е установено, че същите са в добро състояние. 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

Пространство от източната странна на пасарелката до ул. Неофит Рилски в по-

големия си обем е частна собственост, поради тази причина Община Габрово не може 

да предприеме благоустройствени мероприятия в целия обхват. Подхода към 

пасарелката от ул. Неофит Рилски има съществуващо осветление, което обезпечава 

осветеността и на самата пасарелка.  

 

 

 

 

С уважение,    / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 


